



PUBLIC NOTICE OF FAIR HOUSING OFFICER AND COMPLAINT PROCESS FOR CLINTON COUNTY, PA

This notice will serve to advise all residents of Clinton County, Pennsylvania the following actions:

- 1) Restrict a person in any way in access to housing, services, or benefits;
- 2) Afford persons an opportunity to participate in housing, services, or benefits different than that afforded to others;
- 3) Treat a person differently from others in determining whether they satisfy eligibility criteria;
- 4) Provide any housing, services, or benefits to a person differently than to others;
- 5) Use criteria or methods of administration that have the effect of subjecting persons to discrimination or defeating or impairing the objectives of a funded program or activity.

if based on race, color, sex (including gender identity and sexual orientation), national origin, religion, familial status (families with children), or handicap (disability) is prohibited by Title VIII of the Civil Rights Act of 1968 (Federal Fair Housing Act) and the Pennsylvania Human Relations Act (PHRA) adds the additional protected classes of age, ancestry and use of guide or support animals because of the blindness, deafness or physical handicap of the user or because the user is a handler or trainer of support or guide animals are considered discriminatory.

It is also prohibited to threaten, coerce, intimidate, or interfere with anyone exercising a fair housing right or assisting others who exercise the right. Also, retaliation against a person who has filed a fair housing complaint or assisted in a fair housing investigation is prohibited.

If you are a person with a disability or have Limited English Proficiency and require reasonable accommodation or document translation, please contact the below Fair Housing Officer.

All residents are hereby notified, that Elizabeth Whitty is designated as Fair Housing Officer for Clinton County, Pennsylvania and that any resident that believes they have been discriminated against under any of the above conditions may file a complaint at:

Clinton County Planning Department, Attention: Fair Housing Officer
2 Piper Way, Suite 244, Lock Haven, Pennsylvania 17745

Email: ewhitty@clintoncountypa.gov

Web Page: <https://www.clintoncountypa.gov/home>

Phone number 570-893-4080 Extension 4

TTY Dial 711 or (800) 654-5984 or

Online at <https://hamiltonrelay.com/pennsylvania/index.html>

Alternatively, residents may contact:

Pennsylvania Human Relations Commission Harrisburg Regional Office

333 Market Street, 8th Floor Harrisburg, PA 17101-2210

Phone: (717) 787-9780

TTY: (717) 787-7279

or:

U.S. Department of Housing and Urban Development Philadelphia Regional Office

Office of Fair Housing and Equal Opportunity

Strawbridge Building, 801 Market Street, 12th Floor Philadelphia, PA 19107-3380

Phone: (215) 861-7646

Toll Free: (888) 799-2085

TTY: (800) 877-8339 or (215) 656-3450

Email Civil Right Complaints: ComplaintsOffice03@hud.gov



ÖFFENTLICHE BEKANNTMACHUNG DES BEAUFTRAGTEN FÜR FAIRES WOHNEN UND BESCHWERDEVERFAHREN FÜR CLINTON COUNTY, PA

Diese Mitteilung dient dazu, allen Einwohnern von Clinton County, Pennsylvania, die folgenden Maßnahmen zu empfehlen:

- 1) den Zugang einer Person zu Wohnraum, Dienstleistungen oder Leistungen in irgendeiner Weise einzuschränken;
- 2) Personen die Möglichkeit zu geben, an Wohnungen, Dienstleistungen oder Leistungen teilzunehmen, die sich von denen anderer unterscheiden;
- 3) Eine Person anders behandeln als andere, um festzustellen, ob sie die Zulassungskriterien erfüllt;
- 4) einer Person eine andere Unterkunft, Dienstleistungen oder Leistungen zur Verfügung stellen als anderen;
- 5) Verwenden Sie Kriterien oder Methoden der Verabreichung, die dazu führen, dass Personen diskriminiert werden oder die Ziele eines finanzierten Programms oder einer finanzierten Aktivität vereitelt oder beeinträchtigt werden.

Es ist auch verboten, jemanden zu bedrohen, zu nötigen, einzuschüchtern oder zu stören, der ein Recht auf faires Wohnen ausübt oder anderen hilft, die dieses Recht ausüben. Auch Vergeltungsmaßnahmen gegen eine Person, die eine Beschwerde über faires Wohnen eingereicht oder an einer Untersuchung von fairem Wohnen mitgewirkt hat, sind verboten.

Wenn Sie eine Person mit einer Behinderung sind oder über eingeschränkte Englischkenntnisse verfügen und angemessene Vorkehrungen oder die Übersetzung von Dokumenten benötigen, wenden Sie sich bitte an den unten aufgeführten Fair Housing Officer. Alle Bewohner werden hiermit darüber informiert, dass Elizabeth Whitty als Fair Housing Officer für Clinton County, Pennsylvania, ernannt wurde und dass jeder Bewohner, der glaubt, unter einer der oben genannten Bedingungen diskriminiert worden zu sein, eine Beschwerde einreichen kann unter:

Planungsabteilung von Clinton County

Achtung: Beauftragte für faires Wohnen

2 Piper Way, Suite 244, Lock Haven, Pennsylvania 17745

E-Mail: ewhitty@clintoncountypa.gov

Webseite: <https://www.clintoncountypa.gov/home>

Telefonnummer 570-893-4080 Durchwahl 4

TTY Wählen Sie 711 oder 800-654-5984 oder Online unter <https://hamiltonrelay.com/pennsylvania/index.html>

Alternativ können sich die Bewohner an folgende Adresse wenden:

Pennsylvania Human Relations Commission Regionalbüro Harrisburg

333 Market Street, 8. Stock Harrisburg, PA 17101-2210

Telefon: (717) 787-9780

TTY: (717) 787-7279

oder

Regionalbüro des US-Ministeriums für Wohnungsbau und Stadtentwicklung in Philadelphia Büro für faires Wohnen und Chancengleichheit

Strawbridge Building, 801 Market Street, 12. Stock Philadelphia, PA 19107-3380

Telefon: (215) 861-7646

Gebührenfrei: (888) 799-2085

TTY: (800) 877-8339 oder (215) 656-3450

E-Mail an Bürgerrechtsbeschwerden: ComplaintsOffice03@hud.gov